
Příloha č. 3 k zápisu z jednání zastupitelstva obce Středokluky 

Vyjádření V. Vilíma – bod č. 13 

Pane starosto po celé toto volební období mě, ale i další osoby, zásobujete vzkazy zejména 

prostřednictvím e-mailů či sociálních sítí, ze kterých jsem se dozvěděl například, že kopu za pana 

Tejnického, pak za nějaké temné síly a kopu proti obci, nejsem schopen pochopit princip fungování 

úřadu, s panem Kuchařem Vás terorizujeme a nikdy jsme v životě nic nedotáhli. 

Za ten rok a půl jsem dospěl k závěru, že si své nevhodné a arogantní chování zřejmě 

neuvědomujete. Zato na jakoukoliv připomínku ke svému chování, či na jiný názor, reagujete velmi 

citlivě.  

Proto si představte situaci, kdybych po lednovém pracovním jednání zastupitelů s radním pro 

majetek panem Lesákem, které bylo klíčové pro snížení kupní ceny za areál Kubrovky o 5 mil. Kč, 

sdílel veřejný příspěvek s následujícím textem, který vychází z reálné situace:  

Ještě před koncem roku 2023 pan starosta v e-mailové komunikaci směrem k zastupitelům 

zastával pozici, že kupní cenu za areál Kubrovky nemá cenu řešit (e-mail lze doložit). Na základě 

aktivity zastupitelů starosta zprostředkoval jednání s radním pro majetek panem Lesákem, avšak 

toto jednání neměl pod kontrolou a téměř celou dobu mlčel a nevznesl 

žádný argument, který by směřoval ke snížení kupní ceny. Ekonomické argumenty 

radnímu tak musel předložit místostarosta Kuchař. Za koho pan starosta vlastně 

kopal? 

Zkuste se pane starosto zamyslet, jestli by se Vám líbil tento negativní, avšak pravdivý, 

příspěvek o Vaší osobě. Pokud ne, nečiňte tak sám, navíc když opakovaně vyslovujete nepravdy a 

nesmysly. Pokud nabudete dojmu, že mi chcete cokoliv sdělit, neváhejte a na zasedání mi to 

veřejně sdělte a své sdělení odůvodněte. Pak nebudete muset trávit čas psaním 

pomlouvačných zpráv.  

Rád bych dodal, že výsledkem zmíněné pracovní schůze byl společný dopis zastupitelů obce 

vedení Středočeského kraje s žádostí o snížení ceny. To vše po shodě s 

panem radním Lesákem. Tím bych rád ukončil veškeré debaty na téma, jestli se 

zastupitelstvo snažilo zajistit co nejlepší podmínky pro obec. Ano, snažilo a v 

této záležitosti táhlo za jeden provaz, a to včetně jednohlasně přijatého 

staršího usnesení o koupi areálu (01/2023). 

Ve stručnosti se chci vrátit k poslednímu veřejnému jednání, resp. k tvrzení pana starosty, kde 

v reakci na příspěvek pana Kuchaře reagoval slovy: Pan Kuchař na mě poslal dopis, který 

bych dle přátel i právníků měl žalovat, byl urážlivý, útočný a v dopise mě pan 

Kuchař označil za nesvéprávného.  

Pana Kuchaře jsem požádal o možnost si 

tento dopis, resp. e-mail přečíst a chci, aby zde pro pořádek zaznělo, že v 

dopise není nic, co by zavdávalo jakýkoliv důvod k žalobě, dopis není útočný a 

o nesvéprávnosti starosty tam není ani slovo. Pan Kuchař pouze jasně formulovat 

své stanovisko k problematice školy, které je v příkrém rozporu s počínáním 

pana starosty. Zda se jednalo o účelově vyslovenou nepravdu, či zda se jednalo o nepřiměřenou 

reakci na nesouhlas s počínáním pana starosty vůči škole, nechť si každý zodpoví sám. Ale bylo by 

dobré, kdyby na zasedáních zastupitelstva nezaznívaly nepravdivé informace. 

Vše, co jsem zde uvedl, nás dovedlo až do současného stavu, a tak se dějí absurdní věci jako 

11. února, kdy jsem byl ve společnosti pana Kuchaře v restauraci Na koupališti. Nikdy by mě 



nenapadlo, že se ve Středoklukách najde někdo, kdo sedí metr od nás a bude mít geniální nápad 

oslovit třetí osobu, aby nás potají vyfotila, a pak bude tyto fotografie dále sdílet. Docela by mě 

zajímalo, co tím pan Petrů sledoval, jinak řečeno, za koho kopal, jak rád užívá pan starosta. 

Historka je to úsměvná, ale na druhou stranu to vypovídá, kam jsme za rok a půl dospěli ve 

vzájemných vztazích. 

Chci zdůraznit, že jsem přesvědčený, že jiný názor není důvod k osobním útokům, jak nám to 

v praxi předvádí pan starosta. 

  Poslední poznámka, vše výše uvedené nebylo řečeno proto, že bych neunesl pomluvy pana 

Paznochta, ale proto, aby o výše řečeném popřemýšlel a změnil styl jednání, a to nejen k 

zastupitelům, ale ke všem partnerům obce, ke svému okolí. 


